
Protokół III sesji IX kadencji  

Rady Gminy Krupski Młyn 

z dnia 28 maja 2024 r. 

 

III sesja Rady Gminy Krupski Młyn odbyła się 28 maja 2024 roku w Sali posiedzeń Rady Gminy przy 

ul. Głównej 5 w Krupskim Młynie.  

 

Ad. 1  

Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Roman Budzisz, który po stwierdzeniu prawomocności 

sesji (15-tu radnych) przywitał wszystkich obecnych na sesji. 

W sesji uczestniczyli również:  

Wójt Gminy – Mariusz Gołębiowski 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries 

Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 

Sołtys Potępy – Andrzej Janus  

Sołtys Krupskiego Młyna – Waldemar Nowak 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o tym, że w związku z obowiązkiem transmisji sesji, każda 

osoba uczestnicząca w posiedzeniu obowiązana jest do przestrzegania przepisów o ochronie danych 

osobowych. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił zebranym porządek obrad. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/375/22 Rady Gminy Krupski Młyn  

z dnia 25 stycznia 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym 

Gminy Krupski Młyn. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 4 

położonego w Ziętku blok Nr 4 klatka B. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 1 

położonego w Ziętku blok Nr 11 klatka A. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 4 

położonego w Ziętku blok Nr 11 klatka A. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 5 

położonego w Ziętku blok Nr 13 klatka B. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 7 

położonego w Ziętku blok Nr 17 klatka B. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach znajdujących się na terenie Gminy 

Krupski Młyn wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dyrektorom szkół podstawowych i zespołów szkolno-

przedszkolnych zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, prowadzonych bezpośrednio 

z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, w roku szkolnym 2024/2025. 

14. Oświadczenia radnych. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Sprawy bieżące i wnioski. 

17. Zamknięcie sesji. 



Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. 

Janusz Lechowicz złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktów 7, 8, 9, 10, 11. 

W głosowaniu brało udział 15-tu radnych 

Przy 12-tu głosach – za 

3 głosach – przeciw 

0 głosach - wstrzymujących się 

wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy ponownie przedstawił porządek obrad, który po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały r XXXV/375/22 Rady Gminy Krupski Młyn z 

dnia 25 stycznia 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Gminy 

Krupski Młyn. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie , 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach znajdujących się na terenie Gminy 

Krupski Młyn wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dyrektorom szkół podstawowych i zespołów szkolno-

przedszkolnych zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, prowadzonych bezpośrednio  

z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, w roku szkolnym 2024/2025. 

9. Oświadczenia radnych. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy bieżące i wnioski. 

12. Zamknięcie sesji.  

W głosowaniu nad przyjęciem porządku po zmianach głosowało 15 radnych  

12 głosów – za 

3 głosy – przeciw 

0 głosów wstrzymujących się. 

porządek sesji został przyjęty. 

 

Ad. 3.  

Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – Roman Budzisz zapytał radnych czy zapoznali się z protokołem sesji 

Rady Gminy z 14 maja 2024 roku oraz czy wnoszą do jego treści jakieś uwagi.  

Radni nie wnieśli uwag. Następnie przystąpili do głosowania: 

Przy 15 głosach – za 

0 głosach – przeciw 

0 głosach – wstrzymujących się,  

protokół z II sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Ad. 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. Następnie przypomniał o podjętych 

ustaleniach na posiedzeniu komisji wspólnej (21.05.2024 r.) – Radni w przeprowadzonym głosowaniu 

postanowili przyjąć uchwałę z zastrzeżeniem o nie podejmowaniu przez Wójta działań związanych z 

zadaniem w Kanolu do czasu przedstawienia kosztów tego działania oraz szacowanych dochodów z 

tytułu sprzedaży zlokalizowanych tam dwóch działek.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi.  



Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

Przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr III/5/24 w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2024 rok, została podjęta. 

 

Ad. 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 

lata 2024 – 2028. 

Skarbnik Gminy poinformowała radnych o poprawce zapisu dot. czasu  realizacji zadania o 

modernizacji budynku użyteczności publicznej - dotyczy remontu budynku Urzędu Gminy (był wpisany 

okres realizacji 2024 – 2025, po poprawie 2014 - 2025).  

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały. Następnie przypomniał o podjętych ustaleniach 

na posiedzeniu komisji wspólnej (21.05.2024 r.) – Radni w przeprowadzonej dyskusji postanowili o 

przekazaniu na najbliższą sesję przygotowanego projektu zmiany wpf w przedstawionej wersji, 

jednocześnie oczekują podjęcia dalszych działań w zakresie analizy kosztów zaplanowanego remontu 

budynku Urzędu Gminy oraz poszukania i rozpatrzenia alternatywnych działań w zakresie wynajmu 

pomieszczeń na czas remontu np. praca zdalna, pozyskiwanie innych zasobów lokalowych. Radni 

wskazali również na kilka innych ważnych inwestycji na które powinny zostać zabezpieczone środki: 

m.in. remont budynku przedszkola w Ziętku, remont łazienek w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Potępie. Wszyscy radni są zgodni aby jak najszybciej powołać zespół ds. reformy oświaty i wychowania 

w gminie tak aby przeprowadzić ją kompleksowo w oparciu o szeroko zakrojone konsultacje.   

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

Przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

uchwała Nr III/6/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn 

na lata 2024 – 2028, została podjęta. 

 

Ad. 6.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/375/22 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 

25 stycznia 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Gminy 

Krupski Młyn. 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał treść uchwały. Następnie przypomniał o podjętych ustaleniach 

na posiedzeniu komisji wspólnej (21.05.2024 r.) – radni wyrazili zgodę na zmianę wysokości diet: 

obniżenie z 50% do 40% kwoty bazowej tj. z 2147 zł do 1718 zł dla Przewodniczącego Rady Gminy i 

podwyższenie z 25% do 30% kwoty bazowej tj. z 1073 zł do 1288 zł dla Wiceprzewodniczącego.  

Przewodniczący zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawianej uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

Przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

uchwała Nr III/7/24 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/375/22 Rady Gminy Krupski Młyn z 

dnia 25 stycznia 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Gminy 

Krupski Młyn, została podjęta. 

 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach znajdujących się na terenie Gminy Krupski 

Młyn wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład. 



Wiceprzewodniczący przeczytał treść uchwały. Następnie zapytał czy radni zgłaszają jakieś uwagi. 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że projekt tej uchwały został przygotowany z konieczności 

uregulowania trybu postępowania przy realizacji zadań wynikających z Rządowego Programu 

Odbudowy zabytków w szczególności regulaminu naboru wniosków o dofinansowanie na podstawie 

promesy udzielonej gminie Krupski Młyn przez Bank Gospodarstwa Krajowego. W związku z 

rozstrzygnięciem RIO i stwierdzeniem nieważności uchwały przygotowany został skorygowany projekt 

uchwały w zakresie zasad jakie będą udzielane przy takiej dotacji, kto będzie odpowiedzialny za to 

zadanie i za jego rozliczenie.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni wnoszą jakieś uwagi.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

Przy 15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

uchwała Nr III/8/24 w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach znajdujących się na terenie Gminy Krupski 

Młyn wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków – Polski Ład, została podjęta. 

 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dyrektorom szkół podstawowych i zespołów szkolno-

przedszkolnych zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, prowadzonych bezpośrednio z 

uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, w roku szkolnym 2024/2025. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść uchwały. Następnie przypomniał, że radni na 

posiedzeniu komisji wspólnej (21.05.2024 r.) postanowili pozytywnie zaopiniować projekt uchwały.    

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni wnoszą jakieś uwagi.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania  

Głosowało 15 radnych: 

13 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

2 głosów – wstrzymujących się. 

uchwała Nr III/9/24 w sprawie przyznania dyrektorom szkół podstawowych i zespołów szkolno-

przedszkolnych zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, prowadzonych bezpośrednio z 

uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, w roku szkolnym 2024/2025, została podjęta. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

obrady wznowiono.  

 

Ad. 9. 

Oświadczenia radnych. 

Janusz Lechowicz poinformował, że 20 maja został utworzony klub radnych „Nowa Zielona Gmina”. 

Radny przedstawił zasady klubu i założycieli: Klaudia Spałek, Justyna Zadrożny (sekretarz klubu), 

Sławomir Wiktorowicz, Roman Budzisz, Janusz Lechowicz (przewodniczący klubu) i zaprosił do 

współpracy. Poinformował również, że regulamin, zgłoszenie na piśmie i uchwała zostaną przedłożone 

Przewodniczącemu Rady Gminy. 

 

Ad. 10.  

Zapytania i interpelacje radnych. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 11. 

Sprawy bieżące i wnioski. 



Andrzej Janus zgłosił wniosek: wymiany uszkodzonej tablicy przy ul Piecucha; załatania dziur na  

ul. Piecucha i ul. Zielonej. Poprosił o rozważenie załączania nocnego oświetlenia przy ulicy Piecucha. 

Poprosił Waldemara Nowaka (Przewodniczącego Komisji Terenowej) o powiadomienie policji  

w sprawie bezpieczeństwa mieszkańców przy ulicy Piecucha.  

Roman Budzisz złożył wniosek o utrzymanie oświetlenia nocnego w czasie wakacyjnym   

i weekendowym. 

 

Waldemar Nowak poinformował, że 25.01.2023 r. zakład Nitroerg wystosował pismo dotyczące zmian 

planu przestrzennego zagospodarowania gminy, zapisów naruszające zasady prawidłowości działalności 

zakładu Nitroerg. Ponieważ studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy jest ważne do 2024 r. zapytał na jakiem etapie są zmiany do planu przestrzennego 

zagospodarowania gminy (z dnia 27.09.2022r.). Poprosił, aby na każdym etapie informować Nitroerg o 

zachodzących zmianach dotyczących zakładu (np. poprzez wystosowane pismo), dotyczy to również 

Gekoplastu i innych zakładów 

 

Waldemar Nowak – wniosek o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg Powiatowych  

w sprawie wykoszenia poboczy przy drogach powiatowych i wycinkę konarów drzew w ciągu dróg 

Ziętek – Potępa. 

 

Waldemar Nowak – prośba o oznakowanie zapadliska – dziury w dojściu do pojemnika na ubrania przy 

ul. Leśmiana w Krupskim Młynie. 

 

Waldemar Nowak – wniosek o naprawienie luźnych pokryw na studzienkach na ul. Krasickiego. 

 

Waldemar Nowak – wniosek o wycinkę nisko zwisających konarów drzew wzdłuż chodnika na ul 

Głównej od mostu betonowego do skrzyżowania z ul. Mickiewicza. 

 

Waldemar Nowak – wniosek o wykoszenie wysokich traw i żywopłotów w parku przy Kościele. 

 

Waldemar Nowak – wniosek o naprawę uszkodzonej studzienki z tyłu Przedszkola nr. 1 w Krupskim 

Młynie oraz naprawę ogrodzenia drewnianego za budynkiem. 

 

Waldemar Nowak – wniosek o odbudowę uszkodzonej (skruszona cegła obudowy) studzienki przy 

budynku ul. Główna nr 12 

 

Waldemar Nowak – wniosek o poprawienie widoczności znaków drogowych (znaki zarośnięte) przy ul. 

Zawadzkiego (koło Przedszkola nr. 1 w Krupskim Młynie) oraz w Ziętku między blokiem 2 i 4. 

 

Waldemar Nowak – wniosek o ponowne zamontowanie trzepaka przy ul. Mickiewicza 1, który został 

zdemontowany podczas inwestycji na ul Mickiewicza. Problem braku trzepaka był zgłaszany w 

Urzędzie Gminy . 

 

Waldemar Nowak – wniosek o uzupełnienia ubytków w nawierzchni asfaltowej drogi gminnej przy ul. 

Głównej, ul. 1-go Maja (przy USC). 

 

Waldemar Nowak – wniosek o posprzątanie liści i piasku przy studzienkach burzowych – dotyczy ul. 

Zawadzkiego. 

 

Waldemar Nowak – wniosek o ustawienie znaku zakazu dla pojazdów powyżej 3,5 t, z wyjątkiem 

samochodów odbierających odpady oraz o ustawienie odbojnicy z barwami żółto czarnymi na rogu 

ogrodzenia przy drodze gminnej – dotyczy ul. K. Miarki.  
 

Waldemar Nowak – wniosek o ustawienie lustra na skrzyżowaniu dróg: ul. Dąbrowskiego –  

ul. Lubliniecka. 

 



Eugeniusz Mróz – wniosek o współpracę z Nitroergiem dotyczy np. nabywania nieruchomości, ujęcia 

wód.  

Klaudia Spałek zapytała o status prawny ulicy Grabowej w Potępie.  

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że były składane 2 wnioski do Urzędu Wojewódzkiego, na które 

otrzymaliśmy odpowiedź negatywną, obecnie jest złożony trzeci wniosek.  

Klaudia Spałek poprosiła o ustalenie statusu prawnego ulicy Grabowej w Potępie (o przejęcie przez 

gminę), a następnie o wysypanie tej drogi kamieniem.  

Sekretarz Gminy poinformowała o statusie prawnym tej drogi – należy do Skarbu Państwa i wyjaśniła 

że gmina może inwestować tylko w te nieruchomości, których jest właścicielem. 

Klaudia Spałek – wniosek o  wymianę tablicy informacyjnej (z mapą) w Potępie.  

Andrzej Janus wyjaśnił sytuację o dewastacji tablicy informacyjnej w Potępie. 

Sebastian Kubik poinformował o uszkodzonej wiacie śmietnikowej w Ziętku i podrzucaniu tam śmieci 

wielkogabarytowych. Powołał komisję trenową, aby zobaczyła czy można temu przeciwdziałać np. 

poprzez monitoring.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że zostały podjęte kroki przez gminę oraz została wezwana policja, która 

sporządziła protokół.  

Justyna Zadrożny poprosiła o uzupełnienie w Biuletynie Informacji Publicznej ostatniego wystąpienia 

pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zapytała czy został złożony wniosek na 

dofinansowanie – dotyczy wykonania planu ogólnego.  

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że jeszcze nie otrzymaliśmy ostatniego wystąpienia pokontrolnego  

z Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Wyjaśniła, że planowane jest, aby na wspólnych komisjach w czerwcu przedstawić projekty uchwał dot. 

sporządzenia planu ogólnego oraz zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  

Justyna Zadrożny zapytała kiedy będzie ogłoszony konkurs na dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury 

Sportu i Rekreacji (GOKSiR) i jakie będą wymagania dotyczące wykształcenia i doświadczenia.  

Wójt Gminy odpowiedział, że konkurs będzie ogłoszony i będzie transparentny.  Są przygotowywane 

dokumenty dotyczące ogłoszenia konkursu i wszystkie informacje będą umieszone w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej gminy.  

Justyna Zadrożny zapytała czy są już jakieś ustalenia w sprawie sprzedaży nieruchomości, aby opłaty za 

rzeczoznawcę i geodetę pokrywał nabywca a nie gmina. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że były prowadzone wewnętrznie rozmowy, ale jeszcze ustaleń nie ma.  

Sławomir Wiktorowicz zapytał jaki jest powód tego, że otrzymujemy odmowne decyzje na składane 

wnioski dotyczące przejęcia ulicy Grabowej w Potępie.  

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że staramy się znaleźć sposób aby przejąć tą drogę na własność gminy 

bezpłatnie. 

Dawid Dyląg – wniosek o wymianę nawierzchni na placu zabaw na osiedlu W-70 i w Odmuchowie (np. 

tak jak jest zrobione na Ziętku).  

Waldemar Nowak zapytał na jakim etapie są prace otwarcia basenu.  

Waldemar Nowak – wniosek o zamontowanie monitoringu na placu zabaw przy Przedszkolu Nr. 1  

w Krupskim Młynie. 

Roman Budzisz poprosił o zastanowienie się nad zmonitorowaniem miejsc publicznych w gminie oraz o 

monitoring lepszej jakości – temat do omówienia na Komisjach.  

Roman Budzisz dopytał o informację na temat basenu: na jakim etapie są prace, kiedy jest planowane 

otwarcie basenu, czy na okres wakacyjny jest pełna obsada obsługi basenu.  

Wójt Gminy odpowiedział, że basen jest w trakcie przygotowań tak aby mógł być otwarty jak najdłużej, 

planowane otwarcie jest na 21.06, nie wiadomo jak długo będzie otwarty (na pewno będzie otwarty do 

pierwszego tygodnia sierpnia), jest już ustalona pełna kadra obsługi basenu. 

Andrzej Janus zapytał czy będą podjęte jakieś działania próby remontu basenu – dotyczy 

dofinansowania na 900 tysięcy zł i ogłoszenia następnego konkursu w celu wybrania przedstawiciela – 

firmy do remontu basenu. 

Wójt Gminy odpowiedział, że dofinansowanie z Polskiego Ładu wyniosło 900 tysięcy bez wkładu 

własnego. Wyjaśnił, że nie można zmienić zakresu remontu  zapisanego w Programie Funkcjonalno- 

Użytkowym (PFU); Poinformował również, że były ogłoszone 3 przetargi, a kolejny nabór 

wykonawców w kwietniu został przesunięty – otrzymaliśmy promesę i mamy 9 miesięcy na ogłoszenie 

przetargu. 



Roman Budzisz zapytał czy jest jakaś możliwość na rozmowy z lokalnymi przedsiębiorcami, które 

chciałyby partycypować w kosztach remontu np. w zamian za karnety na basen dla pracowników. 

Wójt Gminy wraz z Panią Sekretarz odpowiedzieli, że to jest zależne od prawa zamówień publicznych i 

w pierwszej kolejności trzeba sprawdzić taką możliwość w ustawie o zamówieniach publicznych, 

ponieważ tego typu przetargi są bardzo kontrolowane m.in. przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

Sławomir Wiktorowicz zapytał czy jest możliwość otrzymywania odpowiedzi/relacji ze złożonych 

wniosków.  

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że od czerwca na każdej sesji będzie przedstawiane sprawozdania  

z działalności pracy Urzędu Gminy, Wójta Gminy, Przewodniczącego Rady Gminy oraz odpowiedzi na 

złożone wnioski.      

Janusz Lechowicz – wniosek o kontrole policji / dzielnicowego na ul. Zawadzkiego. 

Janusz Lechowicz zapytał, czy jest w Urzędzie Gminy jakiś pracownik, który zajmuje się tylko 

dotacjami czy ma również inne obowiązki. 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że osobą odpowiedzialną za dotacje jest kierownik referatu inwestycji 

– p. Rafał Tropper. 

Roman Budzisz zapytał czy nie ma potrzeby wzmocnienia pracownika odpowiedzialnego za dotacje. 

Wójt Gminy odpowiedział, że będzie to monitorowanie i jeśli zajdzie taka potrzeba to będzie 

dodatkowa osoba zatrudniona. 

Paweł Spałek zapytał czy jest określone czasowo wykonanie uchwały. 

Sekretarz Gminy  odpowiedziała, że w uchwale wpisuje się kto jest odpowiedzialny za realizację, ale 

nie podaje się czasu realizacji uchwały. 

Paweł Spałek zapytał czy wiadomo ile jest niewykonanych uchwał z poprzedniej kadencji.  

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że przygotuje podsumowanie z 2023 roku. 

 

Ad. 12. 

Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję się o godz. 17.00. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała: 

W. Budziałowska 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Wnioski radnych złożone na sesji Rady Gminy 14 maja 2024 r.  

L.p. Imię i nazwisko 
autora wniosku 

 

Czego dotyczy 

Data skierowania 
do pracownika 

Odpowiedzial
ny za 

realizację 

Potwierdzenie 
skierowania 
do realizacji 

1.  Roman Kulawik poprawa stanu dróg w Ziętku  

- między blokami 4 i 6 oraz k/bloku 13, 

- droga między garażami (bloki 3 i 5)  

16 maja 2024 r. Gk  

  Wniosek przyjęty do realizacji poprzez uzupełnienie ubytków 
frezem asfaltowym przez gospodarzy terenu.  

Realizacja została przeprowadzona w czerwcu br.     

   

2.  Roman Kulawik w Ziętku blok 7: 

- pomalowanie klatek schodowych, 

- naprawa pękniętych rynien 

 

16 maja 2024 r. Gk  

  Dokonano wizji w terenie celem ustalenia uszkodzenia. 
Naprawa pękniętej części rury spustowej została zlecona do 
wykonania firmie zewnętrznej.  Realizacja nastąpi w terminie 
do końca  czerwca br.  

W temacie malowania klatek schodowych informuję,                                      
iż przeprowadzona została wizja celem zapoznania się                               
z aktualnym wyglądem klatek schodowych w tym budynku, 
która potwierdziła potrzebę ich odświeżenia poprzez 
uzupełnienie pojedynczych ubytków  i pomalowanie.  

   



Wstępny koszt takich prac to ok. 40 000,00 zł zakładając prace 
malarskie trzech klatek schodowych. Zadanie nie jest ujęte                        
w tegorocznym budżecie, więc wniosek zostanie rozpatrzony 
poprzez zgłoszenie tego zadania  do budżetu na rok 2025. 
Realizacja uzależniona będzie od wielkości środków jakie 
zostaną przeznaczone na wykonywanie prac remontowych  i 
usuwanie awarii w budynkach należących do zasobu 
gminnego.  

3. 2 Waldemar 
Nowak 

przygotowanie projektu zmiany uchwały dot. ustalenia diet dla 
radnych (40 % przewodniczący i 30 % wiceprzewodniczący) 

16 maja 2024 r. Sekretarz  

  Wniosek został zrealizowany. Jednakże z powodu wszczęcia 
postępowania nadzorczego przez Wydział Nadzoru Prawnego 
Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego projekt uchwały został 
ponownie przygotowany na sesję dzisiejszą. 

   

4.  Waldemar 
Nowak 

uzupełnienia wjazdu i wyjazdu z NITROERG-u – Gekoplast 
(nowa brama) 

16 maja 2024 r. Gk  

 

  Sprawa remontu nawierzchni w tej lokalizacji omawiana była                           
w roku poprzednim z firmami korzystającymi z tego terenu                      
w związku z prowadzoną działalnością gospodarczą, celem 
omówienia zakresu prac i współuczestnictwa w kosztach 
zadania. Z racji ograniczonych możliwości finansowych gmina 
nie była                        w stanie dokonać naprawy nawierzchni 
samodzielnie.   

Obmiar robót został określony na 1 400 m2 i w terenie obejmuje 
cały plac manewrowy przez bramami wjazdowymi do zakładów 
produkcyjnych oraz  łuk ul. Krasickiego. Zadanie planowano 
jako kompleksową naprawę nawierzchni, z uzupełnieniem 
zaniżeń kruszywem, ułożeniem geosiatki, ułożeniem warstwy 

   



wiążącej                        5 cm  i  warstwy ścieralnej o grubości łącznej 
5 cm. Szacowany koszt zadania to ok. 200 000 zł.  

Ustalono wstępnie udział realizacyjny i finansowy partnerów 
prywatnych. Prace nie zostały zrealizowane, gdyż nie 
wpracowano ostatecznych rozwiązań.  

5.  Waldemar 
Nowak 

remontu placu manewrowego (nowa brama) 16 maja 2024 r. Gk  

  Omówiono, odpowiadając na pkt. 4     

6.  Waldemar 
Nowak 

podwyższenia piłkochwytu na boisku przy ul. Dąbrowskiego  16 maja 2024 r. Ig  

  Piłkochwyt na boisku przy ul. Dąbrowskiego w Krupskim Młynie 
wysokością odpowiada piłkochwytowi metalowemu, który był 
zamontowany przed modernizacją boiska. Jednocześnie jest 
szerszy. Jest więc z tego powodu a także z powodu niskiej 
akustyki lepszym zabezpieczeniem niż poprzednia bariera. 
Wniosek o podwyższenie piłkochwytu przekazany został do 
Urzędu Gminy w 2023 roku. Wyszacowany został wtedy koszt 
przebudowy piłkochwytu (ok. 7000 zł) 
i przekazano, że  roboty będą mogły być wykonane po 
zabezpieczeniu środków w budżecie gminy.  

   

7.  Waldemar 
Nowak 

przeprowadzenia cięć pielęgnacyjnych ul. Buczka (żywopłoty, 
topola – niskie konary) 

16 maja 2024 r. Ig  

 

  Gmina jest na etapie wyszacowania i wyłonienia wykonawcy 
cięć lipy drobnolistnej rosnącej przy ulicy Buczka. Natomiast 
żywopłoty przy ulicy Buczka rosną na terenie nieruchomości 

   



zarządzanych przez wspólnoty mieszkaniowe i to do nich należy 
ich pielęgnacja.  

 

8.  Waldemar 
Nowak 

wyegzekwowania porządku na ul. Zawadzkiego (po pracach 
inwestycyjnych prywatnej firmy) 

16 maja 2024 r. Gk  

  Pracownicy urzędu kilkukrotnie monitowali w celu 
wyegzekwowania utrzymania czystości w ciągu ul. 
Zawadzkiego.  

Ustalono z właścicielem terenu potrzebę zamiatania ulicy                            
w rejonie prac polegających na transportowaniu ziemi na 
działkę przy ul. Zawadzkiego. Pracownik wykonujący transport 
potwierdził zamiatanie jezdni po zakończeniu rozładunku 
ziemi.   

   

9.  Waldemar 
Nowak 

powtórne skierowanie pisma do zarządcy bloku Buczka nr 8 w 
sprawie odsłonięcia nr bloku 

16 maja 2024 r. Gk  

  Informacja przekazana została zarządcy budynku PEC 
Ciepłogaz. Zostały wykonane prace pielęgnacyjne krzewów 
zasłaniających numer budynku umieszczony na elewacji.  

   

10.  Waldemar 
Nowak 

informowania z wyprzedzeniem o pracach remontowych sieci 
wodociągowej (ośrodek zdrowia, stomatolog)  

16 maja 2024 r. Gk  

  Dokładamy wszelkich starań aby wszystkie informacje                                   
o przerwach w dostawie wody docierały do mieszkańców. 

 Wszystkie planowe prace związane z czasowym 
ograniczeniem dostawy wody z wodociągu poprzedzane są 
informacją umieszczaną na naszym profilu NA KRUPIE 
założonym na fb.                     Jest to rozwiązanie pozwalające 

   



zapoznać z informacją                                o wyłączeniu wody dużą 
grupę odbiorców. Nadto, również                          z kilkudniowym 
wyprzedzeniem, przekazywane są informacje                       o 
przerwie w dostawie wody zarządcom poszczególnych 
budynków wielolokalowych, z prośbą o ich rozpropagowanie 
wśród lokatorów.  

W sytuacjach awaryjnych również poprzez kontakt telefoniczny 
z zarządcami a także indywidualnymi właścicielami posesji 
oraz stronę na fb przekazywane są informacje o awarii i czasie 
wyłączenia dostawy wody.  

11.  Waldemar 
Nowak 

zwiększenia ilości pojemników na odpady bio na terenie Oczka  16 maja 2024 r. Gk  

  Sytuacja nagromadzenia odpadów w tym rejonie miała miejsce  
wczesną wiosną, w momencie rozpoczęcia sezonu 
ogródkowego.  

W chwili obecnej ilość pojemników wystarcza na zgromadzenie 
odpadów pochodzących z tego rejonu działkowego. Ważne jest 
aby działkowcy w miarę możliwości minimalizowali odpady 
gromadzone w pojemnikach,  tj.  zgniatali odpady plastikowe 
oraz cięli na mniejsze części odpady zielone pochodzące z 
pielęgnacji drzew i krzewów. Daje to oszczędność miejsca i nie 
podraża kosztów odbioru odpadów.  

   

12.  Waldemar 
Nowak 

zwiększenia częstotliwości sprzątania toalet 
ogólnodostępnych przy boisku sportowym ul. Główna 
(oświetlenie – spalona żarówka, uzupełnienie papieru 
toaletowego, mydła w płynie) 

16 maja 2024 r. Gk  

  Toalety ogólnodostępne sprzątane są co do zasady 1 raz                                      
w tygodniu. W toaletach wyłożone zostały artykuły higieniczne. 

   



Stałe utrzymanie porządku będzie monitorowane przez 
pracowników urzędu.  

13.  Waldemar 
Nowak 

skierowania pisma do ZDP w sprawie konieczności odnowienia 
poziomych pasów na drogach powiatowych 

16 maja 2024 r. Gk  

  W tej sprawie zostało skierowane pismo do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Tarnowskich Górach.  

   

14.  Waldemar 
Nowak 

zwiększenia bezpieczeństwa na placu zabaw przy SP w 
Krupskim Młynie przez zamknięcie furtki od strony ul. 
Tarnogórskiej lub montaż barierek zabezpieczających przed 
wtargnięciem na jezdnię 

16 maja 2024 r. Gk  

  Z kilkukrotnych wizji na placu zabaw wynika, iż furtka wjazdowa 
od strony ul. Tarnogórskiej jest zamykana w trakcie zabawy 
dzieci. To pozwala na ochronę przez ewentualnym 
bezpośrednim  wtargnięciem na jezdnię.        

W trakcie analizy jest sprawa zabudowy wejścia na plac zabaw 
od strony ul. Dąbrowskiego. Temat będziemy omawiać z 
Dyrekcją Szkoły. Rozwiązanie to jednak wymaga zakupu furtki, 
jej wbudowanie, położenie fragmentu chodnika celem dojścia 
do furtki a także przesadzenie części roślin usytuowanych przy 
płocie od strony ul. Dąbrowskiego.  

   

15.  Waldemar 
Nowak 

zwoływania kolejnych sesji i posiedzeń komisji o godz. 15.00 16 maja 2024 r. Sekretarz  

  Wniosek zrealizowany.    

16.  Andrzej Janus utwardzenia drogi na Kanol (w ramach nowego budżetu) 16 maja 2024 r. Gk  

  Temat będzie przeanalizowany i środki na utwardzenie 
tłuczniem  i wyrównanie drogi oszacowane na potrzeby 

   



budżetu przyszłorocznego. Realizacja będzie jednak 
uzależniona od wielkości środków jakie zostaną przeznaczone 
na drogownictwo w budżecie na rok 2025r.  

17.  Andrzej Janus naprawienia mostku – droga na Kanol 16 maja 2024 r. Gk  

  Dokonano kilkukrotnych wizji w terenie. Ustalono,                                          
iż przejezdność przepustu jest zachowana. Woda opadowa                         
z wyższych partii drogi  jest odprowadzana korytem bocznym, 
aby przepust nie rozmiękał. Przeczyszczono korytka 
odprowadzające wodę celem zapewnienia ich drożności. 
Miejsce to będzie monitorowane, w szczególności po 
wystąpieniu intensywnych opadów deszczu.  

   

18.  Andrzej Janus interwencji do ZDP dot. remontu mostu między Ziętkiem a 
Potępą (droga powiatowa) 

16 maja 2024 r. Gk  

  Temat był zgłaszany kilkukrotnie do ZDP w Tarnowskich 
Górach. Wniosek ponowiono pisemnie w ostatnim czasie.  

   

19.  Andrzej Janus uporządkowania terenu gminy przed Bożym Ciałem  16 maja 2024 r. Gk  

  Służby gminne uporządkowały i wykosiły tereny związane                          
z tegoroczną procesją Bożego Ciała zarówno w Krupskim 
Młynie jak i w Potępie.  

   

20.  Andrzej Janus uzupełnienie ubytków masą na zimno Potępa (m.in.: ul. Zielona 
k/ krzyża)  

16 maja 2024 r. Gk  

  Zakupiono kolejną partię masy asfaltowej. W czerwcu br.  
wykonana będzie kolejna partia robót drogowych polegająca 
na uzupełnieniu pojedynczych ubytków w ciągu ul. Zielonej                                 
jak i ul. Polnej i ul. Piecucha.  

   



21.  Andrzej Janus interwencji do ZDP w sprawie pomalowania przejść dla 
pieszych na terenie gminy 

16 maja 2024 r. Gk  

  Wniosek w tej sprawie został zgłoszony pisemnie do Zarządu 
Dróg Powiatowych  w Tarnowskich Górach.  

   

22.  Janusz 
Lechowicz 

przedstawienia informacji na temat stanu realizacji projektu 
energetycznego „Rozwój energetyki rozproszonej na terenie 
gmin partnerskch” 

16 maja 2024 r. Ig  

 

  Projekt „Rozwój energetyki rozproszonej opartej o odnawialne 
źródła energii na terenie gmin partnerskich: Ożarowice, Krupski 
Młyn, Tworóg, Zbrosławice” złożony został do dofinansowania          
w lipcu 2023 roku. Projekt zakłada udzielenie grantu 
mieszkańcom i innym uprawnionym podmiotom (wspólnotom) 
na montaż instalacji odnawialnych źródeł energii. Projekt 
złożony został w formule partnerskiej gmin Krupski Młyn, 
Ożarowice, Zbrosławice i Tworóg.  

Konkurs, w ramach którego został złożony wniosek (konkurs              
w ramach działania 10.6 programu Fundusze Europejskie dla 
Śląskiego) rozstrzygnięty został 27 marca br. Wniosek 
porozumienia partnerskiego, w skład którego wchodzi nasza 
gmina uzyskał 51 pkt i zajął 8 miejsce w rankingu wniosków. 
Najlepiej oceniony wniosek otrzymał 57 pkt a najgorzej 18 pkt. 

Na dzień dzisiejszy dofinansowanie otrzymały wnioski z miejsc 
rankingowych od 1 do 5. 

Zgodnie z informacją Urzędu Marszałkowskiego pozostałe 
wnioski będą otrzymywały  dofinansowanie według rankingu, 
po sukcesywnym zwiększaniu alokacji środków w ramach 
konkursu. 

   



 

23.  Janusz 
Lechowicz 

uaktualnienia danych w BIP-ie 16 maja 2024 r. Pg  

  Pracownik odpowiedzialny za prowadzenie BIP-u będzie na 
bieżąco aktualizował dane zawarte w BIP-ie. 

   

24.  Janusz 
Lechowicz 

doświetlenia terenu ronda od strony ul. Lublinieckiej - gaśnie 
oświetlenie uliczne 

16 maja 2024 r. Gk  

  We wskazanym rejonie awaria oświetlenia drogowego została 
usunięta.  

   

25.  Janusz 
Lechowicz 

wykoszenia trawy (ścieżka między ul. Sienkiewicza                                      
i ul. Krasickiego 

16 maja 2024 r. Gk  

  Przeprowadzono koszenie tej zwyczajowej ścieżki .    

26.  Sebastian Kubik montażu ławek zakupionych ze środków funduszu sołeckiego                       
w Ziętku (bloki 3 i 5) 

16 maja 2024 r. Gk  

  Montaż 2 zestawów biesiadnych będzie montowany przez 
pracowników gospodarczych po otrzymaniu informacji                                 
ze wskazaniem miejsca montażu. Realizacja odbywa się                               
w uzgodnieniu z Panem Sołtysem Ziętka.   

   

27.  Sebastian Kubik przycięcia żywopłotu k/bloku nr 5 w Ziętku  16 maja 2024 r. Gk  

  Cięcie żywopłotu będzie zrealizowane na przełomie m-cy 
czerwiec/lipiec,   po zakończeniu partii koszeń trawy.   

  

   

28.  Sebastian Kubik zniesienia opłaty od posiadania psów  16 maja 2024 r. Fn  



  Uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów na rok bieżący 
została podjęta przez radnych w ubiegłym roku. Uchwała 
weszła w życie i obowiązuje. 

Jeżeli chodzi o 2025 rok stosowne uchwały podatkowe będą 
Państwo uchwalali w październiku bieżącego roku. 

   

29.  Krzysztof Winkler odkomarzania całej gminy 16 maja 2024 r. Gk  

  Zadanie odkomarzania nie było ujęte w budżecie na rok 2024 r.  

O ostatnich latach gmina nie realizowała zabiegu 
odkomarzania                     z racji przyjęcia strategii ekologicznego 
podejścia do środowiska                    i nie nasycania powietrza 
preparatami negatywnie oddziałującymi np. na pszczoły 
miodne. Mieszkańcy wypowiadając się                   o odkomarzaniu 
byli również podzieleni co do zasadności wykonywania tego 
zabiegu.  

   

30.  Dawid Dyląg montażu lustra przy wyjeździe z ul. Prusa na ul. Tarnogórskiej  16 maja 2024 r. Gk  

  Sprawa została zgłoszona do Zarządu Dróg Powiatowych                          
w Tarnowskich Górach. Nie otrzymaliśmy jeszcze odpowiedzi                                
Zarządu Dróg w tej sprawie.  

   

31.  Roman Budzisz Interwencji w sprawie banerów wieszanych w związku                              
z kampanią do Parlamentu Europejskiego 

16 maja 2024 r. Gk  

  Interwencja w tej sprawie została podjęta. W uzgodnieniu                             
z Zarządem Dróg Powiatowych banery zostały usunięte.  

   

32.  Roman Budzisz uporządkowania terenu parkingu przy nowej bramie (szkoła 
jazdy, składowisko opon).  

16 maja 2024 r. Gk  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Temat sprawdzenia terenu parkingu zgłoszono w NITROERGU, 
który jest właścicielem tego terenu.  Otrzymaliśmy informację,                             
iż rozmieszczone przeszkody w postaci opon związane                                       
są  z prowadzeniem kursów na prawo jazdy. 

   



Wnioski radnych złożone na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy 21 maja 2024 r.  

L.p. Imię i nazwisko 
autora wniosku 

 

Czego dotyczy 

Data 
skierowania 

do pracownika 

Odpowiedzial
ny za 

realizację 

Potwierdzenie 
skierowania 
do realizacji 

1.  Waldemar Nowak rozpoczęcia od czerwca reformy oświaty w gminie, łącznie ze 
żłobkiem 

22 maja 2024 r Wójt Gminy  

GZO 

 

  W dniu 25 czerwca br. odbędzie się posiedzenie komisji oświaty                   
w celu ustalenia kierunków działania w oświacie. 

 

 

   

2.  Andrzej Janus uporządkowania terenu gminy przed Bożym Ciałem 22 maja 2024 r Gk  

  Przed świętem Bożego Ciała zostały wykonane prace 
porządkowe m.in. w sąsiedztwie przejścia procesji. Porządki i 
koszenie dotyczyły Potępy i Krupskiego Młyna.  

   

3. 2 Andrzej Janus  wymiany wodociągu i nakładki asfaltowej – ul. Zielona w 
Potępie 

22 maja 2024 r Gk  

  Zadanie polegające na wymianie wodociągu oraz wbudowaniu 
nowej nakładki asfaltowej w ciągu ul. Zielonej w Potępie                        
w roku 2023 było ujęte we wniosku do Programu Inwestycji 
Strategicznych POLSKI ŁAD, jednak zadanie to nie otrzymało 
dofinansowania.  

W przypadku pojawienia się możliwości aplikowania                              
o  środki zewnętrzne, z korzystnym dofinansowaniem,  
będziemy dążyć do ich pozyskania celem przeprowadzenia 
inwestycji w zakresie wymiany wodociągów w miejscowości 

   



 

 

Potępa a także wymiany wodociągu  w ciągu  ul. Słowackiego w 
Krupskim Młynie.  

4.  Roman Kulawik  wyremontowania wszystkich dróg i chodników w Ziętku  22 maja 2024 r Gk + Ig  

 

  Roboty w zakresie modernizacji układu drogowego (ulic i 
chodników) zawarte są w dokumentacji technicznej 
zatwierdzonej w Starostwie Powiatowym w Tarnowskich 
Górach (Gmina posiada pozwolenie na budowę). Wykonanie 
prac uzależnione jest jednak od wcześniejszego wykonania 
modernizacji sieci kanalizacyjnych, polegającej na rozdziale 
sieci kanalizacji ogólnospławnej na kanalizację deszczową i 
sanitarną.  Oba zakresy (kanalizacyjny i drogowy) zostaną 
wykonane po uzyskaniu dofinansowania i zapewnieniu wkładu 
własnego. 

 

   



Wnioski radnych złożone na sesji Rady Gminy 28 maja 2024 r.  

 

L.p. Imię i nazwisko 

autora wniosku 

 

Czego dotyczy   

Data skierowania 

do pracownika 

Odpowiedzialn

y za realizację 

Potwierdzenie 

skierowania 

do realizacji 

1.  Andrzej Janus W Potępie przy ul. Piecucha: 

- wymiana uszkodzonej tablicy  

- załatanie dziur 

- zastanowić się nad załączaniem oświetlenia nocnego 

29 maja 2024 r. Gk  

  Materiał na tablice ogłoszeń został zamówiony. Tablice 

ogłoszeniowe będą wykonywane i wymieniane przez służby 

gminne. 

   

2.  Andrzej Janus załatanie dziur na ul. Zielonej 29 maja 2024 r. Gk  

  Pojedyncze ubytki w nawierzchniach asfaltowych gminnych dróg 

łatane są na bieżąco  przez gospodarzy terenu.  

Nowe ubytki uwidocznione na ul. Zielonej zostały usunięte.  

   

3.  Roman Budzisz utrzymania oświetlenia nocnego w czasie wakacyjnym  i 

weekendowym  

29 maja 2024 r. Gk  

 

  Proponujemy pozostawienie świecenia oświetlenia drogowego                   

w obecnej konfiguracji.  

Oświetlenie na terenie całej gminy jest zaprogramowane w ten 

sposób, że czas włączenia i wyłączenia uzależniony jest od zegara 

astronomicznego sterującego oświetlenie według wschodów                               

i zachodów słońca, z tolerancją ok. 30 minutową.  

W godzinach: 0.30-4.30. zaprogramowana jest przerwa nocna, 

oświetlenie jest wyłączone. 

System ten daje określone zmniejszenie kosztów dla budżetu, który 

w obecnym roku budżetowym jest nam niezwykle potrzebny.                            

 

Przerwy nocne w świeceniu są wdrożone i nadal utrzymywane                         

również w gminach sąsiednich.    

 

   



4.  Waldemar Nowak na jakim etapie są zmiany miejscowego planu przestrzennego 

gminy, łącznie z Nitroerg-u  

- włączenia w prace nad planem Nitroerg-u  

29 maja 2024 r. Ig  

  Na dzisiejszym posiedzeniu Rady Gminy zostaną przedstawione 

projekty uchwał dotyczące zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Krupski Młyn, w tym 

zmiany dla obszaru zakładu Nitroerg. Załącznik do projektu 

uchwały dotyczący zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla zakładu uzgadniany był z jego pracownikiem. 

Projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla Nitroergu, tak jak w latach wcześniejszych, 

nadal będzie mu przedstawiany i z nim uzgadniany.  

Podkreślić należy, że ze względu na fakt, iż Nitroerg jest 

zakwalifikowany jako zakład o dużym ryzyku wystąpienia 

poważnej awarii przemysłowej wszelka dokumentacja planistyczna 

obowiązująca w Gminie Krupski Młyn była każdorazowo 

przedstawiana Nitroergowi do uzgodnienia. Pracownik zakładu 

brał także udział w dyskusji publicznej nad przyjętymi 

rozwiązaniami w projekcie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w 2022 roku.  

 

   

5.  Waldemar Nowak wystosowania pisma do Zarządu Dróg Powiatowych  

w sprawie wykoszenia poboczy przy drogach powiatowych                           

i wycinkę konarów drzew w ciągu dróg Ziętek - Potępa 

29 maja 2024 r. Gk  

  Wystosowano w tej sprawie pismo do Zarządu Dróg Powiatowych 

w Tarnowskich Górach.  

   

6.  Waldemar Nowak naprawienia luźnych pokryw na studzienkach – ul. Krasickiego 29 maja 2024 r. Gk  

  Naprawa została zlecona firmie wykonującej wpusty uliczne.    

7.  Waldemar Nowak wycinki nisko zwisających konarów drzew dot. ul. Głównej i ul. 

Mickiewicza  

29 maja 2024 r. Ig  



  Gmina jest na etapie wyszacowania i wyłonienia wykonawcy 

przedmiotowych robót.  

 

   

8.  Waldemar Nowak wykoszenia parku przy Kościele 29 maja 2024 r. Gk  

  Park został wykoszony przez służby gminne w dniach 27-29 maja 

br. 

   

9.  Waldemar Nowak naprawy uszkodzonej studzienki z tyłu Przedszkole nr. 1                       

w Krupskim Młynie 

29 maja 2024 r. Gk  

  Pozostałości po starym zbiorniku na nieczystości ciekłe zostały 

uprzątnięte a teren zniwelowany.  

   

10.  Waldemar Nowak naprawy płotu z tyłu Przedszkola nr. 1 w Krupskim Młynie 29 maja 2024 r. Gk  

  Dokonano przeglądu ogrodzenia. Drewniany płot nie nadaje się do 

odtworzenia w obecnej formie. Zlecona została wycena nowego 

ogrodzenia wraz z furtką.   

   

11.  Waldemar Nowak odbudowy studzienki – ul. Główna 12 29 maja 2024 r. Gk  

  Zlecono do naprawy.    

12.  Waldemar Nowak poprawienia widoczności znaku drogowego (znak zarośnięty) – 

koło Przedszkola nr. 1 w Krupskim Młynie  

29 maja 2024 r. Gk  

  Znak został odsłonięty.    

13.  Waldemar Nowak poprawienia widoczności znaku drogowego (znak zarośnięty) – 

Ziętek bl. 2 i 4  

29 maja 2024 r. Gk  

  Znak został odsłonięty.    

14.  Waldemar Nowak Ponownego zamontowania trzepaka – ul. Mickiewicza 1  29 maja 2024 r. Gk  



  Trzepak został zaplanowany do montażu wraz z montażem 

elementów małej architektury w miesiącach letnich. 

   

15.  Waldemar Nowak uzupełnienia ubytków – ul. Główna, ul. 1-go Maja (przy USC) 29 maja 2024 r. Gk  

  Zaplanowane do wykonania przez służby gminne.    

16.  Waldemar Nowak posprzątania liści przy studzienkach – ul. Zawadzkiego  29 maja 2024 r. Gk  

  Czyszczenie wpustów ulicznych wykonywane jest cyklicznie przez 

służby gminne. W czerwcu br. zostały wykonane dodatkowe 

czyszczenia. 

   

17.  Waldemar Nowak ustawienia znaku zakazu dla pojazdów powyżej 3,5 t z wyjątkiem 

samochodów odbierających odpady – ul. K. Miarki 

29 maja 2024 r. Gk  

  Z obserwacji i zebranych informacji wynika, iż ruch pojazdów 

ciężarowych poruszających się ul K. Miarki ogranicza się co do 

zasady jedynie do pojazdu wywożącego odpady komunalne. 

Obecnie nie ma konieczności wprowadzania dodatkowego 

oznakowania. Sytuacja będzie monitorowana. Jeśli zaczną 

pojawiać się sytuacje z udziałem samochodów ciężarowych 

rozważone zostanie wprowadzenie ograniczenia tonażu na tym 

odcinku drogi.  

   

18.  Waldemar Nowak  ustawienia lustra dot. ul. Dąbrowskiego – ul. Lubliniecka 29 maja 2024 r. Gk  

  Wystosowano w tej sprawie,  w marcu br., pismo do ZDP                       

w Tarnowskich Górach. Otrzymaliśmy w tej sprawie odpowiedź,                            

z której wynika, iż Zarząd Dróg potwierdził zasadność montażu 

lustra drogowego w tej lokalizacji, jednak w celu jego 

zainstalowania ZDP opracuje projekt zmiany organizacji ruchu                    

ujmujący posadowienie lustra drogowego w tym miejscu.  

   

19.  Eugeniusz Mróz współpracy z Nitroergiem dot. np. nabywania nieruchomości 29 maja 2024 r. Ig  



  Z uwagi na fakt strategicznego znaczenia i wpływu zakładu 

Nitroerg na funkcjonowanie Gminy, jej władze a także 

poszczególne komórki i jednostki organizacyjne współpracują z 

zakładam na wielu płaszczyznach – począwszy od uzgodnień 

kwestii strategicznych i rozwojowych, poprzez opracowanie 

dokumentów planistycznych, skończywszy na organizacji 

wspólnych wydarzeń kulturalnych i sportowych. 

Kwestia nabycia nieruchomości przy ul. Krasickiego 11 była 

analizowana przez poprzednie władze, jednak koszt zakupu a także 

konieczność jej późniejszego finansowego utrzymania 

zdecydowały o odstąpieniu od tej opcji. 

 

   

20.  Klaudia Spałek wymiany tablicy informacyjnej (z mapą) w Potępie  29 maja 2024 r. Pg  

  Temat jest w trakcie realizacji.    

21.  Justyna Zadrożny przełożenia kosztów na nabywcę – dot. sprzedaży nieruchomości 29 maja 2024 r. Ig  

  Zgodne z art. 25 ust. 2 w zw. z art. 23 ust. 1 pkt 2 ustawy o 

gospodarce nieruchomościami, wycenę nieruchomości 

przeznaczonych do zbycia zapewnia wójt, burmistrz albo prezydent 

miasta, w związku z czym przekładanie jakichkolwiek kosztów na 

nabywcę jest niezgodne z przepisami prawa.  

W wystąpieniu Nr ewid. 122/2022/P/22/051/LBY Najwyższa Izba 

Kontroli wskazuje, że w/w przepisy nie dają organowi 

wykonawczemu gminy podstaw do obciążania potencjalnych 

nabywców nieruchomości kosztami przygotowania nieruchomości 

do sprzedaży, tj. kosztami wycen, wypisów i wyrysów z rejestrów, 

podziałów nieruchomości, opinii itp. 

   

22.  Dawid Dyląg wymiana nawierzchni na placu zabaw w Odmuchowie  i na 

osiedlu W-70  

29 maja 2024 r. Ig  

  Wykonana nawierzchnia żwirowa zastąpiła zdegradowaną 

nawierzchnie z kostek gumowych. Nawierzchnia żwirowa jest 

jedną z nawierzchni bezpiecznych, zgodnie z obowiązującą normą 

PN-EN 1177. Nawierzchnię bezpieczną należy wykonać pod 

   



 

urządzeniami, których wysokość swobodnego upadku wynosi 

powyżej 60 cm. Nawierzchnia żwirowa jest nawierzchnią 

naturalną, powszechnie i coraz częściej stosowaną na placach 

zabaw. 

Wymiana nawierzchni żwirowej na nawierzchnię z tworzyw 

sztucznych możliwa będzie po ewentualnym zabezpieczeniu 

środków na ten cel w budżecie gminy. 

 

23.  Waldemar Nowak 

Roman Budzisz  
zamontowania monitoringu na placu zabaw przy Przedszkolu nr. 1 

w K. Młynie i zastanowienie się nad zmonitorowaniem miejsce 

publicznych na ternie naszej gminy 

29 maja 2024 r. Gk  

Ig 

 

  W zakresie lokalizacji ul. Zawadzkiego 3 przy Przedszkolu 

informujemy, iż obecnie zadanie takie nie było ujęte w budżecie 

gminy. Po otrzymaniu oferty cenowej na zabudowę kamery                                       

i osprzętu będziemy decydować co do przystąpienia do realizacji         

w tym miejscu. 

 W zakresie monitorowania miejsc publicznych na terenie gminy 

konieczne jest ustalenie lokalizacji do objęcia monitoringiem,                                   

a następnie dokonanie oceny kosztów, które dla poszczególnych 

punktów monitorujących zależne są m.in. od dostępności usług 

internetowych a także jakości i ilości sprzętu monitorującego,                             

jaki zamierza się zabudować. Zadania tego rodzaju nie były 

ujmowane w  tegorocznym budżecie.  

   

24.  Janusz Lechowicz  kontroli policji / dzielnicowego na ul. Zawadzkiego 29 maja 2024 r. Gk  

  Zgłoszenie w tej sprawie zostało przekazane Policji. Uzyskaliśmy 

informację, iż w czerwcu br. podjęta zostanie kontrola sytuacji 

drogowej na miejscu, obejmująca m.in. kontrolę prędkości na tym 

odcinku drogi.  

   


